
ZÁPISNICA 

 

z 1. mimoriadného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Novosade, ktoré sa uskutočnilo  

dňa 15.8.2018 o 18:00 hod. v zasadačke obecného úradu v Novosade 

 

 

 

 

Prítomní: 

 

Mgr. Jozef Jastrab, starosta obce 

 

Poslanci: 

     Bibiána Levická 

     Juraj Cenky 

      Jaroslav Jacko 

      Bc. Peter Fitere 

      Stanislav Pajtáš 

      Ladislav Marošník 

      Ľubomír Dely 

                            Mgr. Matúš Baranec 

 

 Ospravedlnil sa: 

      Jozef Lechman 

  

Ďalší prítomní: 

    Ing. František Feďák, hlavný kontrolór obce 

    Mgr. Martin Feďák, referent obce 

 

 

1. Otvorenie 
 

 V súlade s § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 o obecnom zradení a v znení neskorších 

predpisov starosta obce Mgr. Jozef Jastrab otvoril a viedol 1. mimoriadne zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Novosade. 

 

Starosta obce konštatoval, že na 1. mimoriadnom zasadnutí OZ je prítomných 8 poslancov a že 

obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Z rokovania sa ospravedlnil Jozef Lechman. 

 

PROGRAM: 

Starosta konštatoval, že návrh programu 1. mimoriadneho zasadnutia OZ majú poslanci uvedený 

na písomnej pozvánke ( tvorí prílohu č. 1 zápisnice ), ktorý obdŕžali spolu s pozvánkou na 

mimoriadne zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

 

 



 Za overovateľov zápisnice o priebehu rokovania 8. zasadnutia OZ starosta obce určil 

týchto poslancov: 

 

1. Ľubomír Dely 

a 

2. Jaroslav Jacko 

 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 1) 

 

za: 8, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

8 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Bc. Peter Fitere, Stanislav Pajtáš, Ladislav 

Marošník, Ľubomír Dely, Mgr. Matúš Baranec 
 

 

 

 

Voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce Mgr. Jozef Jastrab, predniesol návrh na zloženia návrhovej komisie: 

 

 - Bibiána Levická 

 - Juraj Cenky 

 - Mgr. Matúš Baranec 

 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 2) 

 

za: 8, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

8 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Bc. Peter Fitere, Stanislav Pajtáš, Ladislav 

Marošník, Ľubomír Dely, Mgr. Matúš Baranec 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2. Dom smútku oprava fasády objektu  

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 2 zápisnice. 

 

Starosta oznámil prítomným poslancom, že oprava fasády Domu smútku je už vysúťažená. 

Z Úradu vlády obec na to dostala 10 000 €. Ostatné veci ohľadom opravy boli povedané na 

poslednom zastupiteľstve.  

 

Poslanec Ľubomír Dely sa opýtal starostu či sa bude opravovať aj štablon. Starosta odpovedal, že 

áno. Obecný úrad dopláca všetko čo je nad 10 000 €.  

 

Poslanec Ľubomír Dely sa opýtal či obecný úrad ma finančné prostriedky na túto rekonštrukciu. 

Starosta odpovedal, že obec má potrebné finančné prostriedky na rekonštrukciu Dómu smútku. 

 

Starosta informoval poslancov, že súťaž vyhrala firma Ferama s.r.o. 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 221 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

s ch v a ľ u j e  
opravu fasády Domu smútku.  

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 3) 

 

za: 8, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

8 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Bc. Peter Fitere, Stanislav Pajtáš, Ladislav 

Marošník, Ľubomír Dely, Mgr. Matúš Baranec 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

3. Došla pošta 

 

Žiadosť o prenájom priestorov Kultúrneho domu: Blažej Karička 

 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 zápisnice. 

Žiadosť prečítal Mgr. Jozef Jastrab, starosta obce. 

 

Poslanec Mgr. Matúš Baranec a poslankyňa Bibiána Levická povedali, že pri predchádzajúcej 

akcii ktorú organizoval neboli s ním problémy. Nech sa to schváli. 

 

 

 



Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 222 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

s ch v a ľ u j e  
žiadosť o prenájom priestorov Kultúrneho domu: Blažej Karička 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č.4) 

 

za: 8, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

8 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Bc. Peter Fitere, Stanislav Pajtáš, Ladislav 

Marošník, Ľubomír Dely, Mgr. Matúš Baranec 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

4. Rôzne 

 

Oplechovanie čelovej dosky na streche budovy základnej školy 

 

Starosta dal poslancom na pozretie fotky z opravy strechy na budove základnej školy.  

Starosta dal na pozretie fotky na ktorých je opadaná omietka z čelovej dosky. 

 

Starosta povedal či sa to ma opraviť teraz alebo sa to nechá na neskoršie.  

 

Poslanec Ľubomír Dely či nestačí keď sa to len omuruje. Starosta povedal, že to môže zase 

opadať.  

 

Poslanec Mgr. Matúš Baranec sa starostu opýtal koľko to bude stáť? Starosta okolo 1980. 

Poslanec Jaroslav Jacko povedal, že nie je to veľa nech sa to opraví.  

 

Poslanec Ladislav Marošník povedal či to nebolo jednoduchšie urobiť pri rekonštrukcii strechy 

ako teraz keď je dokončená. Starosta povedal, že firma to nechcela urobiť keďže to nebolo 

v rozpočte zahrnuté.  

 

Poslanec Ľubomír Dely povedal, že nie je to veľa nech sa to opraví.  

 

Poslanec Ladislav Marošník povedal, že nech sa to opraví, ale do zimy.  

 

 

 

 

 

 

 



Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 223 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

s ch v a ľ u j e  
oplechovanie čelovej dosky na streche budovy základnej školy.  

 

 

 

Hlasovanie 

(hlasovanie č. 5) 

 

za: 8, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 
 

Za 
 

8 
 

Bibiána Levická, Juraj Cenky, Jaroslav Jacko,  

Bc. Peter Fitere, Stanislav Pajtáš, Ladislav 

Marošník, Ľubomír Dely, Mgr. Matúš Baranec 
 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, bolo schválené. 

 

 

 

5. Diskusia 

 

Staré betónové kocky z jarku na Hlavnej ulici 

 

Starosta sa opýtal poslancov či sa kocky majú nechať alebo predávať? 

 

Poslanec Mgr. Matúš Baranec nech sa nechajú.  

 

Poslanec Stanislav Pajtáš a Jaroslav Jacko navrhli, aby sa kocky predali.  

Poslanec Jaroslav Jacko navrhol, aby sa betónové kocky predávali 1 ks za 1,50 €. 

 

Poslanec Mgr. Matúš Baranec dal návrh či sa betónové kocky majú predávať alebo nie.  

 

 

 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia: 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE č. 224 

Obecné zastupiteľstvo v Novosade 

n e s ch v a ľ u j e  
predaj starých betónových kociek z jarku na Hlavnej ulici. 

 

 

 

  

 



Hlasovanie 

(hlasovanie č. 6) 

 

za: 3, proti: 5, hlasovania sa zdržali: 0 poslanci 

 

 
 

Za 3 
 

Jaroslav Jacko, Stanislav Pajtáš, Bc. Peter Fitere 

 

Proti 
 

5 
 

Mgr. Matúš Baranec, Bibiána Levická, Juraj 

Cenky, Ladislav Marošník, Ľubomír Dely 

 

Starosta konštatoval, že uznesenie tak ako bolo navrhnuté, nebolo schválené. 

 

 

6. Záver 

 

Keďže program rokovania mimoriadneho OZ bol vyčerpaný, starosta obce Mgr. Jozef 

Jastrab poďakoval všetkým prítomným za účasť na tomto zasadnutí a ukončil 1. mimoriadne 

zasadnutie obecného zastupiteľstva v Novosade. 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                              __________________ 

                                                                                                 Mgr. Jozef Jastrab 

                                                                                                      starosta obce     

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

                           Ľubomír Dely    __________________ 

 

                           Jaroslav Jacko    __________________ 

 

 

Zapisovateľ: 

                           Mgr. Martin Feďák      __________________ 


